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全自动蛋卷机厂家有那几个

which forms the ancestor of egg rolls! After countless years, until the beginning of the last century, the egg roll has been
in a single variety, a single method of production, and until the founding of the Ritual Records Baker, the egg roll has
been further expanded and developed. After nearly a century of baptism, the egg roll has also changed from a single
product to more than twenty varieties. Hundreds of production methods, hundreds of different flavors of egg rolls, of
which the egg roll is a representative one, the production of egg rolls has become the motherland, Hong Kong, Macao,
Taiwan, and other regions of the well-known characteristic products! The new automatic egg roll machine has the
advantages of high output and low energy consumption.

自动控温（温度大小可调)，采用不锈钢包装，干净卫生，易清理。蛋卷机自动化程度高，单人操作可以
顶替10个工人。蛋卷机带技术配方，葱花味海苔味奶油味味巧克力味燕麦味，蛋卷机自动压盖（压力可
调）鸡蛋卷机器自动起盖不粘板(加厚铝合金板)，自动注糊（注糊的量可以任意控制）不漏糊，不撒糊
，注糊均匀，专业厂家用配方，成本低，同时蛋卷火色均匀，色泽鲜艳、香酥可口，全自动蛋卷机可根
据产量定制8个板10个板12个板12.加热板可定制。

全自动蛋卷机机架整体采用不锈钢方钢管焊接，不会生锈，便于清洁；与原料接触部件（除煎板）全部
使用不锈钢及食品级硅橡胶；设备生产效率高，且占地小，可平行排列成生产线，便于大规模生产；设
备稳定，主要部件全部采用进口元件，减少故障率的发生；可减轻工人劳动量，降低对操作工人的技能
熟练度要求，简单教会易于操作。

一个工人可操作3~5台设备全自动蛋卷机是当前食品消费市场的热门货--蛋卷的理想加工机具。该机具有
工艺合理、机体轻巧、美观实用等特点。所制的蛋卷火色均匀，色泽鲜艳、香酥可口、清洁卫生。选以
优质配方，堪称色香味具佳，老幼皆宜之佳品。



A worker can operate 3 to 5 automatic egg roll machines, which is the ideal processing machine for egg rolls, which is a
popular product in the current food market. The machine has the characteristics of reasonable technology, lightweight
body, beautiful and practical. The egg roll is uniform in fire color, bright in color, crispy and delicious, clean and
hygienic. Selected with high quality formula, it can be regarded as a good product with good color, fragrance and taste,
suitable for both old and young.
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